

### **EUROPEAN REGULATION N°1907/2006 (REACH) (REGLEMENT EUROPEEN N°1907/2006 (REACH))**

European regulation n°1907/2006 REACH (Registration, Evaluation and Authorisation of CHemicals) aims to regulate the use of chemicals within European Union.

GAÏA Converter, defined by REACH as “downstream user” has worked closely with its suppliers to ensure compliance with REACH regulation (Pre-registration of substances to avoid any supply disruption).

On products delivered by GAÏA Converter to customers, GAÏA Converter confirms that all measures have been taken and hence there will be no impact on the sustainability of products.

If you have any question, please feel free to contact GAÏA Converter

*Le règlement européen n°1907/2006 REACH (enRegistrement, Evaluation et Autorisation des substances CHimiques) vise à réglementer l'utilisation des substances chimiques au sein de l'Union Européenne. GAÏA Converter, défini par REACH comme “utilisateur aval”, a travaillé en étroite collaboration avec ses fournisseurs afin de s'assurer de la conformité avec la réglementation REACH (pré-enregistrement de substances afin d'éviter toute rupture d'approvisionnement).*

*Concernant les produits GAÏA Converter livrés aux clients, GAÏA Converter confirme que toutes les dispositions ont été prises et que par voie de conséquence, il n'y aura aucun impact sur la pérennité des produits.*

*Si vous avez des questions, n'hésitez pas à contacter GAÏA Converter*